
27 .08, 2014-

Vsem Jursinčanom ob občinskem prazniku čestitamo in želimo lepo praznovanje!
Zupan Alojz Kaučič in delavci občinske uprave
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Novo vodsfoo Lovske družine Jurš inči od leve: Strnad Sandi - referent za strelstvo, Gačnik Stefan - član nadzornega odbora, Gornjec Sandi 
- tajnik, Šoštarič Alojz - referent za društveno dejavnost, Zidarič Stanko - gospodar, Hrga Ivan - starešina, Slodnjak Franc - podpredsednik, 
Smigoc Franc - blagajnik, Gačnik Milan - referent za lovski turizem, Braček Anton - predsednik za lovsko kulturo, etiko in odlikovanja. 
Manjkata dva člana in sicer Šoštarič Anton - član nadzornega odbora in Herga Alojz - predsednik nadzornega odbora.
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SPOŠTOVANE OBČANKE, SPOŠTOVANI OBČANI!

'r I

Ob prihajajočem občinskem prazniku vam iskreno čestitam. Zmeraj 
sem si predstavljal in želel praznovanje občinskega praznika užiti kot 
trenutke uspešnega dela v določnem obdobju. Ne vem, zakaj je v naši 
družbi še zmeraj zakoreninjeno, da se tako težko pohvalijo uspehi dela 
in pozitivni dogodki, ki se odražajo v razvoju na raznih področjih. Us
pehi na vseh področjih dela pomenijo lepše in kvalitetnejše življenje. 
V zvezi z navedenim sem vesel, da s tem nimam težav in da osebno 
velikokrat, ob raznih priložnostih pridnost ljudi nagradim s pohvalo, 
in tako vas tudi sedaj pohvalim in se hkrati tudi zahvalim za vse do
bro, kar ste storili v lokalni skupnosti: vam, občankam in občanom, 
podžupanji, podžupanu, svetnicama in svetnikom, ki ste zmeraj 
videli in znali prepoznati tiste projekte, ki so prinašali razvoj našim 
vasem. Zahvala gre tudi za dobro delo in trud delavcem občinske up
rave, OŠ Juršinci, farnemu župniku, nadzornemu odboru, odborom, 
komisijam in drugim delovnim telesom pri občinskem svetu, vaškim 
odborom, društvom in organizacijam.
Pred kratkim smo imel parlamentarne volitve. Osebno ne vem, kakšno 
stališče bodo imeli novi oblastniki glede razvoja in obstoja občin, 
kot je Občina Juršinci. Vem pa, da življenje ob morebitni ukinitvi in 
združevanju občin ne bo nikoli takšno, kot ga poznamo danes. Čeprav 
delujemo v sistemu javne, državne birokracije, vem, da zaposleni na 
občini nenehno opravljajo tudi vlogo svetovalcev in nudijo razne in
formacije občanom, da se lažje spopadate z vsakodnevnimi birokrat
skimi ovirami. Občina ni samo tovornjak sekanca, ni asfaltirana ali 
obnovljena cesta ali drugi infrastrukturni objekti, občinaje veliko več.

Novice____________
IZDAJATELJ: Občinski svet občine Juršinci
ODGOVORNI UREDNIK: Damjan Šimenko
UREDNIŠTVO: Dragica Toš Majcen, Ksenja Žmauc, Sandra Kukovec, Vesna Krampelj, 
Alojz Kaučič in Miroslav Moleh.
LEKTORICA: Ksenja Žmauc
OBLIKOVANJE IN TEHNIČNO UREJANJE: Miroslav Moleh
NASLOV UREDNIŠTVA: NOVICE, Juršinci 3/b, 2256 Juršinci. Tel: (02)758-2141

Objavljene fotografije so last arhiva občine Juršinci in društev.
Medij NOVICE OBČINE JURŠINCI je vpisan v razvid medijev pod zaporedno številko 150. 
Glasilo prejemajo vsa gospodinjstva v občini Juršinci brezplačno.
Časopis NOVICE izhaja v nakladi 750 izvodov.
TISK: Tiskarna EKART d.o.o.
Sp. Jablane 19,2326 Cirkovce._______________________________________________

Je danost ohranjanja samostojnega razvoja, preko prostorskih planov 
ustvarjanje pogojev bivanja, preko občinskih razpisov zagotavljanja 
sredstev društvom, kmetijstvu, malemu gospodarstvu. Je možnost 
skrbi in vlaganja v predšolsko in šolsko mladino.
Spoštovane, spoštovani,
kakor vidite so v fazi zaključka trije veliki projekti Občine Juršinci: 
Obnova vodovodnega omrežja in gradnja fekalne kanalizacije s 
čistilno napravo v Gabrniku, Energetska sanacija OŠ Juršinci in 
Nadzidava Vrtca v OŠ Juršinci. Ti trije projekti in vsi dosedanji pro
jekti, ki simbolično zaokrožujejo obdobje od leta 2007, so v razvo
jnem vidiku za Občino Juršinci pomenili investicije v višini 4.5 mili
jona evrov. Velika številka, ogromna finančna sredstva, za katere se 
je bilo potrebno zelo potruditi in izpolniti veliko pogojev za prijave 
na razpise, da so šli skozi sito. Nam je uspelo in ponosen sem na to. 
Ob praznovanju 20. občinskega praznika želim, da se dosežkov v 
občini veselimo prav vsi, ki živimo tukaj, z nami pa praznujte tudi os
tali, ki obiskujete našo občino ali z njo sodelujete na kakšen koli drugi 
način. Svoj uvodnik v novice pa bom končal takole: ponosen sem, 
da sem župan v občini, kjer živi jo pridni, pošteni in delovni ljudje. 
Juršinci, 14. 7.2014

Vaš župan A loj z Kaučič

DRA GE BRALKE, DRA Gl BRALCI!
Prisrčno pozdravljeni na straneh poletne številke občinskega glasi
la Juršinske novice. V njej boste našli nekaj zanimivosti in obvestil 
o dogajanjih v naši občini, o dogajanjih po vaseh in o dogajanju 
v društvih.
Leto seje že prevesilo v drugo polovico, pred nami je vroče po
letje, vsaj upamo da se bodo deževni dnevi vendarle iztekli. S tem 
je tudi konec šolskega leta, ki mu sledijo počitnice in dopusti. V 
uredništvu seje nabralo precej gradiva, prispevkov o delovanju 
občanov v različnih društvih, o dogajanju znotraj občinske stavbe 
in prispevkov, v katerih se predstavljajo tudi naši osnovnošolci. 
Upamo, da boste v tej poletni številki našli mnogo zanimivega. 
Spoštovane bralke, cenjeni bralci, v imenu uredništva Juršinskih 
novic vam vsem želim, da preživite lepo poletje, da si odpočijete 
in se napolnite z novo energijo za prihodnje mesece, predvsem pa 
se imejte radi, družite se in naberite veliko dragocenih spominov. 
Želim vam lepe poletne mesece.

Odgovorni urednik, Damjan Simenko

VABILO UREDNIŠTVA 
JURŠINSKIH NOVIC
Vabimo vsa društva, ustanove, vaške odbore, razna združenja 
in posameznike, da zapisujete vse vesele, zanimive, pa tudi 
žalostne dogodke, ki jih piše življenje. Če želite, da bi kakšno 
pomembno dogajanje ali zanimivost na papir strnili mi, to 
sporočite odgovornemu uredniku.

Vse vaše prispevke in fotografije pošljite na naslov:
• Občina Juršinci, Juršinci 3/b, 2256 Juršinci, s pripisom 
ZA JURŠINSKE NOVICE
• po e-pošti: jursinske.novice@gmail.com ali 
damjan.simenko@gmail.com
Prispevke lahko oddajte tudi v tajništvu Občine Juršinci.
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MAMICE S SVOJIMI SONČKI NA SPREJEMU
PRI ŽUPANU

Sprejem mamic pri županu 23. decembra 2013

Župan Alojz Kaučič po utečeni tradiciji dvakrat letno organizira spre
jem mamic, ki so rodile v tekočem letu.
Ker je v prvi letošnji številki Novic Občine Juršinci izpadel članek 
o sprejemu mamic pri županu, ki se je vršil 23. decembra 2013, 
poročamo o dogodku tokrat, objavljamo pa tudi fotografijo. Spre
jema v decembru seje udeležilo šestnajst mamic z dojenčki.

Med tem je župan 19. junija 2014 spet povabil na sprejem mamice, 
ki so rodile v tem letu. Od 10 vabljenih seje vabilu odzvalo sedem 
mamic, v njihovem varnem naročju pa sedem zlatih sončkov. Obra
zi dojenčkov so kazali zadovoljstvo, tu in tam nam je bil podarjen 
kakšen njihov nasmeh.Joka ni bilo slišati kaj dosti, tako da že sedaj 
lahko rečemo, da bodo zrasli v pridne občane.
Županje mamicam čestital, jim podaril knjižno darilo in rožico. 
Vsem skupaj je zaželel trdnega zdravja, materam veliko veselja pri

opravljanju materinskega poslanstva, otročičem pa brezskrbno in 
srečno otroštvo. Povedal je, da je takšno srečanje zanj eno izmed 
najlepših.
V nadaljevanju je župan povedal, da vrtec v Juršincih trenutno 
obiskuje 105 otrok, in to v šestih oddelkih. Poudaril je, da občina 
posveča posebno skrb predšolski vzgoji, kar se kaže tudi v organiza
ciji vrtca v popoldanski izmeni in izvajanju investicije v vrtec - to j e 
nadzidava tega objekta, ki bi naj bila končana do pričetka novega 
šolskega leta. Finančni prispevek v višini 100 evrov, ki ga prejme 
vsaka mamica ob rojstvu otroka, res ni velik, je pa odraz pozornosti 
in spoštovanja. Za prejem navedenih sredstev morajo mamice podati 
ustrezno vlogo na občinskem uradu.
Ob koncu sprejemaje sledilo še fotografiranje, da boste tudi vi spoznali 
naše najmlajše občane.

Angela Smigoc

Sprejem mamic pri županu 19. junija 2014
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NOVE PRIDOBITVE OŠJURŠINCI
Realizaciji projektov »Nadzidava vrtca pri OŠ Juršinci« in »Energet
ska sanacija OŠ Juršinci« se bližata h koncu.

V začetku leta 2013 je Občina Juršinci z vlogo uspela na javnem pozi
vu Ministrstva za gospodarski razvoj in tehnologijo, Ljubljana - za 
sofinanciranje operacije »Nadzidava vrtca pri OŠ Juršinci« iz naslova 
prednostne usmeritve »Regionalni razvojni programi« razvojne pri
oritete »Razvoj regij« operativnega programa krepitve regionalnih 
razvojnih potencialov 2007-2013 za obdobje 2012-2014.
Za navedeno investicijo nam j e Ministrstvo odobrilo sofinanciranje v 
višini 177.822,00 € evropskih sredstev iz Strukturnega sklada. 
Skupna vrednost projekta je 501.354,00 €, od tega lastni delež Občine 
Juršinci znaša 323.532,00 €.

Za izgradnjo projekta j e v sklopu izvedenega javnega naročila bil iz
bran izvajalec Milan Pintarič s.p. iz Gornje Radgone.

Z »nadzidavo vrtca« se bo rešil problem prostorske stiske otrok v 
vrtcu (do sedaj so bili urejeni prostori za potrebe vrtca za oddelek 
starejših otrok kar v Osnovni šoli Juršinci), hkrati pa bodo prostori 
ustrezali prostorskim normativom in standardom ter minimalnim 
tehničnim pogojem, ki se zahtevajo za prostor in opremo vrtca.

Z velikim veseljem vam sporočamo, da se bodo naši otroci s 1. sep
tembrom selili nazaj v naš vrtec, kjer bodo lahko uspešno nadaljevali 
svojo predšolsko vzgojno-izobraževalno dejavnost.

Prav tako je v začetku leta 2013 Občina Juršinci z vlogo uspela na 
javnem razpisu Ministrstva za infrastrukturo in prostor, Direktorat za 
energijo, Ljubljana -za sofinanciranje operacij za energetsko sanacijo 
stavb v lasti lokalnih skupnosti za obdobje 2007-2013 za investicijo 
»Energetska sanacija OŠ Juršinci«.
Za navedeno investicijo nam je Ministrstvo odobrilo sofinanciranje v 
višini 413.078,00 € evropskih sredstev iz Kohezijskega sklada. 
Skupna vrednost projektaje 492.161,00 €, od tega lastni delež Občine 
Juršinci znaša 79.083,006.

Za izgradnjo projektaje v sklopu izvedenega javnega naročila bil iz
bran izvajalec Milan Pintarič s.p. iz Gornje Radgone.

V sklopu energetske sanacije seje na objektu OŠ Juršinci že izvedla 
toplotna izolacija fasade, menjava/vgradnja oken in vrat, toplotna 
izolacija stropa proti neogrevanemu prostoru (podstrešje), ter vgrad
nja toplotna črpalke. Vse navedeno doprinese k prihranku toplote in 
električne energije.

Zaključek investicij bo predvidoma konec avgusta 2014.

Vsem, ki so na kakršenkoli način pripomogli k realizaciji projektov, 
se vodstvo občine najlepše zahvaljuje.

Občinska uprava Občine Juršinci

TE ZANIMA GASILSTVO?
ŽELIŠ PRIDOBITI VSAJ NEKAJ OSNOVNEGA ZNANJA KAKO RAVNATI Z OGNJEM? 

ŽELIŠ NESEBIČNO POMAGATI BLJIŽNEMU V NESREČI? PRIDRUŽI SE NAM!
PGD Gabrn ik sprejema nove člane, ki so priprav lj eni s svoj im delom 
doprinesti k še bolj varnemu in človeku prijaznemu okolju v občini 
Juršinci.
Vrata so odprta za mlade in stare, za vse, ki vam ni mar samo za sebe. 
Če spadaš med njih, te bomo z veseljem sprejeli v svoje vrste. 
Poiščite nas na svetovnem spletu na: www.pgdgabmik.si, natisnite 
si pristopno izjavo in jo pošljite na naslov: PGD Gabmik, Gabrnik 
26 a, 2256 Juršinci. Lahko pa nam tudi pišete in poslali vam bomo 
pristopno izjavo.
Z vstopom v gasilsko društvo Gabrnik postaneš več kot samo 
član društva. Postaneš človek, ki je s svojimi plemenitimi dejanji 
in požrtvovalnim delom vedno pripravljen pomagati k boljšemu 
življenju v našem kraju.

PGD GABRNIK since 1929 
S ponosom!
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SPREJEM ODLIČNJAKO V PRI ŽUPANU

Kdor čaka, dočaka. Končno so tukaj počitnice, ki smo j ih vsi nestrpno 
čakali. Devetošolci smo se od šolskega leta uradno poslavljali kar 
dva dneva. Seveda smo še prej imeli nepozabno valeto in slovo od 
osnovne šole.
V ponedeljek, 23.6.2014,ob 17.30 smo se zbrali v Večnamenski dvora
ni Juršinci na prireditvi ob zaključku šolskega leta. Ob koncu prireditve 
smo učenci in učenke devetega razreda, ki smo bili vsa leta odlični, pre
jeli nagrado, in sicer zlata peresa. Na prireditvi sta župan in podžupanja 
podelila tudi občinske pohvale in nagrade učencem, ki so dosegli vidne 
uspehe in zastopali občino ter šolo na različnih področjih. Že naslednji 
dan, 24.6.2014, smo bili vsi devetošolci, ki smo bili vsa leta odlični, 
Laura Štebih, Patricija Erhatič, Katja Frlež, Mitja Roškar in Jakob Ber- 
lak, (ki se je opravičil, ker se prireditve ni mogel udeležiti), prijetno 
presenečeni, saj smo že prej domov prej eli vabilo na sprej em pri županu. 
Sprejem je bil ob 10.30, takoj po končani proslavi ob dne

vu državnosti, ki je potekala v Večnamenski dvorani Juršinci. 
Na sprejem so nas pospremile ravnateljica Jelka Svenšek, 
razredničarka Slavica Gerič in sorazredničarka Marija Šterbal. 
Sprejem je potekal zelo sproščeno. Že na začetku so nas lepo sprejeli v 
veliki sejni sobi in nas pogostili s sokom in pecivom. Srečanje je bilo 
zelo zanimivo. Pogovarjali smo se o vsem mogočem v zvezi z občino, 
našo kulturo, s turizmom in predvsem, kaj bi lahko mladi predlagali in 
naredili za boljši jutri. Župana Alojza Kaučiča je zanimalo, kako mi 
vidimo svojo prihodnost. Odličnjaki smo lahko postavljali različna 
vprašanja in povedali svoja mnenja. Pogovor seje kar zavlekel, saj 
smo bili zelo radovedni. Všeč nam j e bilo, da smo lahko izrazili želje 
in predlagali rešitve za boljši razvoj občine in spoznali, da občina želi 
mlade obdržati v kraju.
Za nas, odličnjake, je bila to velika čast, saj nas je sprejel sam župan, 
si vzel čas za nas in nas poslušal ter odgovarjal na naša vprašanja. Ko 
smo že mislili, da nas ne more nič več presenetiti, se je župan še bolj 
potrudil. Za vsakega odličnjaka in za spremljevalke je pripravil majhno 
pozornost. Verjamem, daje bila poklonjena orhideja le pika na i. Počasi 
je šel sprejem proti koncu, vendar je bil župan prepričan, da to ni bil naš 
zadnji skupni pogovor. Tako kot on, tudi mi verjamemo, da se bomo 
še srečevali v tej sejni sobi ob kakšnih še pomembnejših priložnostih. 
Podali smo si roke, župan nam je zaželel vso srečo v srednji šoli in 
nam zaupal željo, da bi svoje znanje in ideje razvijali tukaj, v tej naši 
krasni občini Juršinci.
Za nas je bila to čudovita izkušnja. Izrazili smo željo, da bi se takšen 
sprejem nadaljeval in da bi prihodnje generacije zlatih odličnjakov 
doživele in občutile enako čast, kot smo j o imeli mi.

Patricija Erhatič

SREČANJE OBČANOV OBČINE JURŠINCI
STARIH NAD 75 LET

Občina Juršinci je v nedeljo, 25. maja 2014, organizirala SREČANJE 
STAREJŠIH OBČANOV. Srečanje seje odvijalo v lovskem domu v 
Juršincih. Vabilu seje odzvalo nekaj nad šestdeset občanov, starih 
nad 75 let. V občini Juršinci je 162 oseb starih nad 75 let. Mnogo med 
temi je takih, ki se srečanja niso mogli udeležiti iz zdravstvenih razl
ogov. Nekaj jih je tudi v domski oskrbi.

Udeležence srečanja je najprej nagovoril župan Občine Juršinci Alojz 
Kaučič, kije povedal, da občina med drugim skrbi tudi za starejšo 
populaciji ljudi. Omenil je domsko varstvo, obiske starejših na domu 
ob različnih priložnostih okrog božiča in novega leta, obiske za 90. 
rojstni dan in še kaj. Ena od pozornosti je tudi organizacija takega

druženj a. Občanom j e zaželel predvsem trdnega zdravja in da za nekaj 
uric pozabijo na tegobe, kijih pestijo ter uživajo v druženju.
V kulturnem programu so zapele ljudske pevke, Domen Matjašič pa 
je raztegnil svojo harmoniko. Članice OO Rdečega križa Juršinci so 
tako kot že večkrat doslej napekle pecivo in tako poskrbele, da so 
se udeleženci srečanja po kosilu še posladkali. V prijetnem popol
danskem druženju so se združili klepet, obujanje spominov in petje 
skupaj z »Ljudskimi pevkami«. Organizatorji srečanja upajo, da so 
se udeleženci na srečanju imeli lepo in s seboj domov ponesli še en 
lep spomin. Vsem sodelujočim pri organizaciji in izvedbi srečanja se 
župan občine naj lepše zahvaljuje.

Angela Smigoc
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DOBRODELNA AKCIJA V OBČINI JURŠINCI 
ZA POMOČ POPLAVLJENI OBČINI V SRBIJI

Letošnje majsko neurje s poplavami ni prizanašalo državam nekdanje 
Jugoslavije. Naj večjo škodo so utrpele Hrvaška, Srbija in Bosna. 
Stiska tamkaj živečih ljudi in čut za solidarnost so botrovali, da smo 
se sestali predstavniki: občine, Občinske organizacije Rdečega križa 
Juršinci, Župnijska Karitas Juršinci in Gasilska zveza Občine Juršinci 
in se dogovorili, da bomo na območju občine Juršinci izvedli do
brodelno akcijo za pomoč poplavljenim. Odločili smo se, da zbrane 
stvari odpeljemo v občino Obrenovac v Srbijo.
Proti koncu maja 2014 ste vsa gospodinjstva v občini prejela poziv 
organizatorjev, da na zbirna mesta (gasilska domova v Gabrniku in 
Grabšinskem bregu) prinesete stvari, ki so se smele zbirati v tej akciji. 
Pridno in nesebično ste se vključili v akcijo, v kateri seje zbralo precej 
stvari: pitna voda, razne konzerve (doručki, paštete, fižol), plenice 
za otroke in odrasle, brisače, odeje, koce, posteljnina, vzglavniki, 
jogi vložki, higienski pripomočki (kot so damski vložki, WC papir, 
šamponi, mila, zobne paste ...) in čistila. GD Gabmik in Grabšinski 
breg sta odstopili prostor v gasilskih domovih za zbiranje stvari, na 
zbirnih mestih pa so za prevzem darovanih stvari poskrbeli člani 00 
RK, Župnijska Karitas in GZ Juršinci, ki so potem tudi združili moči 
in darovane stvari ustrezno sortirali, spakirali in naložili na palete.
Z direktorjem ptujskega prevozniškega podjetja GOJA, Mitjem Ko
stanjevcem, smo se dogovorili za brezplačen prevoz blaga v priza
deto občino v Srbiji. 5. junija je prevoznik prevzel zbrano blago v 
naši občini (gasilski dom Grabšinski breg), ki gaje na tovornjak z 
viličarjem prav tako brezplačno naložil domačin Roman Matjašič. 
Zbrano robo je nato za nekaj dni skupaj z ostalo pošiljko omenjen

prevoznik dostavil v mesto Krupanj v Srbiji. Pri predaji zbranih stvari 
v mestu Krupanj smo bili prisotni: jaz, lastnik podjetja GOJE in Vilko 
Pešeč, kije vzpostavil kontakt z Gospodarsko zbornico Srbije.
Kot sem že omenil, smo vsi sodelujoči v tej akciji vsa dela izva
jali prostovoljno in brezplačno, brez kakršnega koli zaračunavanja 
stroškov. Pomagati človeku v hudi stiski je humano dejanje in tega 
ne smemo nikdar pozabiti. Morda bo že jutri kdo od nas potreboval 
kakšno vrsto pomoči in bo vesel, da v nesreči ne bo ostal sam.
V sem prostovoljcem, ki so na bi lo kakšen način pomagali pri organiza
ciji in izvedbi te dobrodelne akcije, se še enkrat JAVNO NAJLEPŠE 
ZAHVALJUJEM.

Alojz KA UČIČ, župan

CENTRALIZACIJA - KORAK V NAPAČNO SMER!
Spoštovani!
V zadnjem obdobju smo priča 
pospešeni centralizaciji Slov
enije, tako prihajajo razni pred
logi po zmanjševanju števila 
upravnih enot, pred nekaj tedni 
pa smo komajda ohranili davčni 
urad na Ptuju.
Slovenija je izrazito centralizira
na ter temu primerno tudi razvita. 
Že v lanskem letu smo lahko v 
nekaterih statistikah zasledili, da 
kljub dejstvu, daje center Slov

enije daleč najbolj razvit, še vedno prejema naj večji delež državnih sred
stev za regionalni razvoj. V letu 2011 je prejel skoraj dve tretjini vseh 
razpoložljivih sredstev. Podravska regij a je prejela okrog 6 %, ob tem je 
potrebno dodati, da gre v primeru Podravske regije za območje Mestne 
občine Ptuj, Maribor in tudi občine Ormož.
Pomembno se je dotakniti tudi področja evropskih sredstev, kjer se 
lahko verjetno vsi strinjamo, da bi bilo stanje precej boljše, a zavedati 
se moramo, da nam pri tako slabi stopnji razvitosti lokalne samouprave, 
težko gre boljše. V Sloveniji imamo z vidika lokalne samouprave zgolj 
občine, ki so pri pridobivanju evropskih sredstev učinkovite, sredstva 
pa gredo v strateške projekte, ki izboljšajo vsakdan vsake občanke ali 
občana.
Da bi zagotovili cenejšo ter učinkovitejšo lokalno samoupravo, tudi na 
področju pridobivanja nepovratnih sredstev, ob tem pa še zagotovili 
enakomernejši razvoj slovenskih regij, bi morali v Sloveniji uvesti

regije. O uvedbi regij smo imeli tudi posvetovalni referendum, ki je 
potekal 22. junija 2008. Tako je za primer v Spodnjem Podravju kar 
67,85 odstotka volivcev glasovalo za pokrajine, proti pa 32,15 odstotk
ov volivcev. Žalosti me, daje projekt uvedbe regij obstal ter je trenutno 
v predalih ministra Viranta, na njem pa seje verjetno nabralo tudi precej 
prahu. Očitno se raje posveča iskanju poceni letalskih kart, kot pa da bi 
se ukvarjal z razvojem lokalne samouprave.
Pred nekaj tedni je bilo zelo aktualno tudi ukinjanje Davčnega urada 
Ptuj, ki pokriva območje upravnih enot Ptuj in Ormož ter 19 občin. 
Spet je šlo za nedopusten poseg v Spodnje Podravje in rop naše regije. 
Moram reči, daje bilo potrebno v Državnem zboru izreči precej krep
kih, na koncu pa je razumevanje pokazal tudi del vladne koalicije, kije 
skopiral nekaj opozicijskih predlogov in jih potrdil na zadnji obravnavi 
predloga Zakona o finančni upravi. No, tukaj ni prostora za političen 
prestiž, važen je cilj, s katerim smo zagotovili še nadaljnje delovanje 
davčnega urada na Ptuju.
Ukinitev davčnega urada na Ptuju bi nas peljala 20 let nazaj, ko si moral 
za vsako »figo« v Maribor, ob tem pa bi to povzročalo dodatno izgubo 
časa ter stroške za prebivalstvo, kot tudi podjetja. Predstavniki Mestne 
občine Ptuj na sedežih v Ljubljani si moramo prizadevati za ohranitev 
državnih institucij na Ptuju, da se lahko lj udj e ukvarj aj o z gospodarstvom 
in drugimi panogami, ki bodo obdržale mlade na Ptuju in v širši regiji, 
saj vladajoča politika sili z višanjem davkov in zadolževanjem na račun 
mladih in prihodnjih generacij v tujino vse več mladih.
Pred nami je še precej izzivov na področju enakomernega in 
pravičnejšega razvoja Slovenije, pri čemer upam, da bomo stopili 
skupaj vsi predstavniki Spodnjega Podravja v Ljubljani.

Andrej Čuš, poslanec DZ RS
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PROSTOVOLJNO GASILSKO DRUŠTVO GABRNIK
TUKAJ ZA VAS ŽE 85 LET

Imate tudi vi občutek, da se je 
leto komaj začelo, pa je tukaj že 
poletje in pesem klopotcev? Da, 
hitro naš življenjski vlak hiti, 
vendar na hitrost nimamo prav 
nikakršnega vpliva! Imamo pa 
možnost, da izberemo zraven 
koga bomo na tem vlaku sedeli 
in na katerem vagonu se bomo 
peljali.
V današnjem času si je težko 
predstavljati, da bi od nekoga 
pričakovali pomoč, ne da bi 
mu v zameno morali nekaj dati.
Pa vendar so med nami ljudje, 
ki so pripravljeni nesebično 
pomagati. Eni izmed njih smo 
prav gotovo gasilci. Ko slišimo 
besedo gasilec, najpogosteje 
pomislimo na: požar, nesrečo, 
reševanje, humanitarnost. In prav j e tako, saj gasilci nikoli ne želimo 
v ospredje, razen kadar se nam mudi priskočiti bližnjemu na pomoč. 
Da pa lahko interveniramo v najrazličnejših nesrečah, je potrebnih 
veliko ur našega časa, ki ga namenimo izobraževanjem in usposa
bljanjem, kar je očem širše javnosti skrito. Gasilci iz Gabrnika pa 
ne opravljamo samo nalog zaščite in reševanja. Aktivno smo namreč 
vključeni v vse sfere družabnega življenja v naši občini.
Na gasilsko tekmovalnem področju tekmujemo s petimi gasilskimi 
desetinami, s katerimi posegamo po najvišjih mestih na gasilskih tek
movanjih v ožji in širši okolici. Eden izmed vrhuncev sezone je bil 
prav gotovo nastop na med zveznem tekmovanju, na katerem smo 
osvojili štiri prva in eno tretje mesto. Sredi julija smo bili tudi sami or
ganizatorji velikega gasilskega tekmovanja za pokal Občine Juršinci 
na Športnem parku v Gabmiku, na katerem je sodelovalo 22 gasilskih 
desetin.
Na družbenem področju smo 7.4.2014 na svetovni dan zdravja začeli 
s humanitarno akcijo PODARIMO UTRIP-REŠIMO ŽIVLJENJE. 
Kot že prav gotovo veste, gre za humanitarno akcijo zbiranja sredstev 
za AED (avtomatski eksterni defibrilator), ki ga bomo namestili na 
fasado vaško-gasiIškega doma Gabrnik. To bo prva in zaenkrat edina 
tovrstna naprava, ki lahko rešuje življenja in bo dostopna vsem 24 ur

na dan. Ob zaključku akcije bomo organizirali tudi izobraževanja 
iz prve pomoči v kombinaciji z AED aparatom. To pomlad smo tudi 
sodelovali pri zbiranju osnovnih življenjskih potrebščin za prizadete 
v poplavah na Balkanu.
Na operativnem področju smo sredi naj večjega finančnega zalogaja v 
več kot 85-letni zgodovini društva. Projekt AC 24/50 oz. projekt na
bave novega gasilskega vozila je težak 215.000 evrov. Ker j e projekt 
finančno izjemno zahteven, ga peljemo skupaj z Občino Juršinci, s 
katero smo se dogovorili, da bo v projektu sodelovala z 80-odstotnim 
finančnim deležem, preostalih 20 odstotkov pa moramo zbrati sami 
ter z vašo pomočjo. Upali smo, da bomo lahko uresničili svoj cilj, ki 
smo si ga zadali že leta 2012, in bomo novo gasilsko vozilo predali 
svojemu namenu za občinski praznik avgusta 2014. Vendar paje težka 
finančna situacija, v kateri se je znašla naša država, proti kateri ni 
imuna niti naša mala občina, botrovala k temu, da Občina Juršinci ni 
sposobna zagotoviti svojega 80-odstotnega finančnega deleža v letu 
2014. Zaradi tega smo bili primorani projekt razdeliti na dva dela: na- 
bavapodvozjaterizdelavo nadgradnje. Prvi del smo uspešnozaključili 
sredi aprila tega leta, ko smo najmočnejšega člana našega društva 
parkirali v garažo, kjer nestrpno čaka do jeseni, ko ga bomo odpel
jali na izdelavo nadgradnje. Projekt bo zaključen aprila leta 2015, ko

bomo novo gasilsko vozilo 
slovesno predali svojemu 
namenu na veliki dvod
nevni prireditvi ob pomoči 
velikega pihalnega orkestra 
iz Kopra, Navihank in Mo
drijanov.
Pa bodi za pol leta dovolj, 
če hočete izvedeti še kaj več 
o nas, pokukajte na našo in
ternetno stran www.pgdga- 
bmik.si ali pa prisedite na 
naš vagon, ki se imenuje 
PGD Gabrnik.

Miran MUHIČ
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TRADICIONALNO SREČANJE VAŠČANOVHLAPONCEV

1 MAJSKO KOLESARJENJE VHLAPONCIH

Vaščani Hlaponcev smo v soboto, 31 maja, 
preživeli na prijeten in družaben način kar 
v svoji domači vasi. Zbralo se je veliko 
vaščanov, znancev in prijateljev, ki so se 
zavrteli ob zvokih domače glasbe. Srečanje 
je potekalo v znamenju klepeta, veselja. 
Zraven smo poskušali številne domače do
brote, ki sojih pripravili člani našega društva. 
Kot novost je bil letos bogat srečelov, ki je 
zelo popestril dogajanje. Otroci in tudi ostali 
so se poigrali na travnatem igrišču. Izvedli 
smo tudi nogometno tekmo.
Udeležence so nagovorili predsednik 
vaškega odbora Donald Rus in predsed
nica Kulturnega društva Lizika Hojnik. Z 
udeležbo nas je razveselila in nagovorila 
podžupanja Dragica Toš Majcen. Zabava se 
je nadaljevala s pesmijo še dolgo po polnoči. 
Vsi smo si bili mnenja da je taka srečanja 
potrebno tradicionalno ponoviti.

D.Š.

Prvega maja so člani Kulturnega društva 
Hlaponci organizirali kolesarjenje. Kole
sarje j e pot vodila iz Hlaponcev proti Vodulu, 
kjerjebilaprvapostojankapridružini Pučko. 
Pot so nadaljevali v smeri Male Nedelje, pro
ti Trnovcem. Tam j e bil drug postanek.
Tretji postanek je sledil v Bratislavcih pri

ribniku. Nato so se kolesarji odpeljali proti 
zbirnemu mestu, to je bil dom v Hlapon- 
cih. Pot ni bila prezahtevna, imela je do
volj postankov, na katerih pa ni zmanjkalo 
okrepčil, tako da so jo lahko prevozili tudi 
manj aktivni in otroci.

V. O. Hlaponci

SREČANJE VAŠČANOV VBODKOVCIH

Na pobudo Vaškega odbora Bodkovci so izpeljali tretje vaško 
družabno srečanje ob prvomajskem drevesu. Aktivnosti so potekale 
pri turistični kmetiji Amur v Bodkovcih. Ob tej priložnosti so 
postavili tradicionalno majsko drevo. Družabno srečanje so povezali 
z nogometnim tumiijem, kije potekal med grabo, bregom ter zdomci. 
Nogometna tekma je potekala v znamenju prijateljstva in druženja. 
Tretje leto zapovrstjo je zmagala graba. Po turnirju je sledil kulturni 
program, za katerega je poskrbel Matjaž Kekec skupaj s svojim pri
jateljem. Ob zvokih duhovne glasbe sta čudovito bobnala in prikazala 
odlično točko. Slediloježongliranje z gorečimi kroglami, sledil je pri
kaz bruhanja ognja in na tak nenavaden način je Matjaž prižgal kres, 
ob katerem smo še dolgo v noč rajali. Popoldansko srečanje je minilo 
ob čudovitem vremenu, dobri hrani in pijači vse do večernega kres
ovanja, ki seje zavleklo dolgo v noč. Zbralo seje veliko domačinov 
in tudi zdomcev. Takega obiska si želijo tudi v bodoče.

D.Š.

Vabilo na postavitev klopotca 
v BODKOVCIH

15. avgusta 2014 bomo postavljali klopotec v Bodkovcih. 
Prisrčno vabljeni vaščani ter ostali, ki si želite druženja 

ob postavitvi klopotca.
Vaški odbor Bodkovci
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NA KUKA VI SE DOGAJA
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NaKukavi se velikodogaja,zato sespomnimonekaj najpomembnejših 
dogodkov. V zimskem času smo pričeli s kartanjem med vasmi 
Hlaponci, Rotman in Kukava, kjer smo osvojili 1. mesto. Udeležili 
smo se tudi metanje pikada v gostišču Pumpa Juršinci, kjer nismo 
posegali po prvih mestih.

Vaščan Ludvik Kokol veselo izdeluje velikonočna jajca in zajce in s 
tem ohranja domačo obrt.

Letos smo se tudi prvič preizkusili v pletenju košar in se odločili, da 
bomo poskusili ohraniti to domačo obrt na Kukavi 99.

Kot vsako leto smo tudi letos pripravili tradicionalno streljanje na 
Kukavi 99, kjer so se nam pridružili strelci od blizu in daleč.

Za L maj se je zgodil 
zgodovinski dogodek, 
saj smo na Kukavi prvič 
postavili prvomajsko 
drevo in ob tem dog
odku ni manjkalo vesele 
glasbe, pijače in jedače.

'knM
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Prvi vikend v maju smo organizirali izlet z vasmi Hlaponci in Rot
man. Ogledali smo si grad Herberstein v Avstriji. Zjutraj smo se z 
avtobusom odpravili proti Avstriji, ampak preden smo prestopili 
mejo, nam je zadišala kavica v Gornji Radgoni. Pot smo nadaljevali 
proti Riegersburgu, kjer smo naredili postojanko in imeli jutranjo 
malico s pogledom na prečudovit grad na skali. Nato smo pot nad
aljevali proti gradu Herberstein, kjer smo imeli organiziran ogled 
gradu in se naučili veliko o zgodovini družine in o gradu Herber
stein. Sprehodili smo se tudi po njihovih vrtovih in živalskem vrtu. 
Pot smo nadaljevali proti Goričkem, v vas Slaveče pri Kuzmi, kjer 
nam je domačin organiziral prostor za piknik. Po odličnem žaru, 
dobrem vinu ter igranju nogometa seje hitro stemnilo in smo se 
morali odpraviti proti domu. Se prej pa smo si privoščili še okusen 
sladoled.
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Vaščani Kukave smo se 25. maja s starodobnimi motorji in z 
»nabijačami« odpravili na Koroško, kjer je potekala prireditev z 
naslovom Dan mladosti, ki nas je popeljala v zgodovino Jugoslavije. 
Vsega časa na Kukavi pa ne porabimo le za uživanje, ampak tudi 
za delo. Pred veliko nočjo smo organizirali delovno akcijo, kjer smo 
očistili našo vas.
Skozi vso leto poteka tudi delo na vaškem domu Kukava 99. S sred
stvi, ki smo jih dobili od klopotca, sponzorjev ter vaščanov, smo na 
vaški hiši postavili okna, hišo obložili z deskami in uredili sanitarije.

Nismo pa samo uredili vaškega doma, ampak tudi njegovo okolico. 
Nekaj naj lepšega na Kukavi je to, da se zmeraj nekaj dogaja, in to ob 
prav prijetni družbi.
Hvala vsem ljudem s Kukave in iz sosednjih vasi Hlaponci in Rotman 
za sodelovanje in pomoč. Naših dejavnosti pa seveda še ni konec in 
ob tej priložnosti vas vljudno vabimo na postavitev klopotca, ki bo 15. 
avgusta na Kukavi 99.

Eva Smigoc

VABILO
Klopotec na bregu že stoji, naznanja nam jesenske dni, 

vsi ga radi poslušamo, saj grozde spet zorelo bo.
(Marija Vaupotič)

Vabimo vas na TRADICIONALNO
POSTAVITEV KLOPOTCA,

ki bo v petek, 15. 8.2014, na KUKAVI, Dogajanje bo 
popestreno z Vaškimi igrami, odvijalo pa se bo na št. 99. 

Poskrbljeno bo za pijačo in jedačo ob glasbi d. j. JAGER HUD.

Vljudno vabi Vaški odbor Kukava!

25. GOBARSKO DRUŽENJE NA PESJAKU
»Glibajarji«, kot pravimo po domače, smo 
imeli v mesecu juniju že 25. gobarski dan.
Zgodaj zjutraj smo se zbrali pri Lajhovih in 
odšli nabirat gobe v Grlišino. Grlišina so z 
gobami bogati obširni mešani gozdovi med 
vasjo Grlinci in Zagorci.
Po navodilih organizatorja smo se podali 

vsak na svojo stran, na svoja »turiša«, kot 
imenujemo kraje, kjer pogosto najdemo 
gobe. Rdeča nit tega tekmovalnega gobar
skega druženjajebil seveda »jurček ali glib- 
aja«. Kdor bo jih našel največ, bo zmagova
lec! Po dveh urah iskanja smo se spet vrnili 
na zborno mesto. Nabrali smo kar veliko 
raznovrstnih gob, tudi »frcaje«, kot rečemo 
tistim neužitnim. Teje sodnik pri pregledu 
in ocenjevanju seveda izločil. Potem je sl- _ ........ .
edila razglasitev rezultatov m podelitev na
grad sodelujočim. Prvi trije so poleg medalj prejeli še »ceje«, pletene 
iz pintovca, v katere se praviloma nabirajo gobe.
Ob koncu nas je Zorkova Jožica postregla še z odlično gobovo juho, 
ki nam je še kako teknila po prehojenih gobarskih poteh.
Naša gobarska druženja so tudi zelo poučna. Poleg pravilnega odnosa

do gozda in gozdnih sadežev spoznavamo raznovrstne užitne gobe, ki 
jih še premalo poznamo in jih le redki nabirajo. Prav tako se srečamo 
tudi s »frcajami« ali strupenimi gobami, ki so zelo nevarne in se jih je 
bolje izogibati.

Anton Lajh
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STRELSKO TEKMOVANJELD JURŠINCI
LD Juršinci je v soboto, 5. julija, in v nedeljo, 6. julija 2014, v Mosteh organiziralo strelsko tekmovanje na glinaste golobe, bežečo lisico ter 
zračno puško. Strelskega tekmovanja, kije potekalo v lepem vremenu, seje udeležilo 23 ekip iz ptujske, mariborske ter celjske lovske zveze.

Celotno strelsko tekmovanje poteka pod budnim očesom zapisovalcev, sodnikov, kontrolorjev...

... kar velja tudi za bežečo lisico in zračno puško.

V odličnem vzdušju so dosegli naslednje rezultate:

EKIPNO:
1. LD Gradišče
2. LD Mala Nedelja
3. LD Oplotnica

POKALNO:
1. Dominik Staleker
2. Andrej Vodušek
3. Damjan Artič

POKALNO VETERANI:
1. Ivan Bezjak
2. Milan Gačnik
3. Tomaž Šišernik

NAGRADNO:
1. Davorin Toš
2. Franc Cagran
3. Marijan Sadek
4. Dominik Štaleker
5. Sandi Strnad

BEŽEČA LISICA:
1. Boštjan K.ump
2. Bojan Muršič
3. Danilo Slana

ZRAČNA PUŠKA:
1. Peter Flis
2. Andrej Vodušek
3. Janez Gošnjak

Tudi zajedačo in pijačo je bilo v čudovitem sončnem vremenu odlično poskrbljeno.
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Ob sproščenem druženju smo se razšli z željo, da se naslednje leto ponovno snidemo. LDJURŠINCI

SREČANJE GOSPODINJ OB 19. PRAZNIKU DRUŠTVA 
GOSPODINJ “MARTA ” JURŠINCI

Društvo gospodinj “Marta” Juršinci je v soboto, 26. julija pred 
lovskim domom v Juršincih organiziralo že 19. srečanje gospodinj 
s tekmovanjem v kuhanju “Prleškega piskra”. Najboljši “pisker” so 
skuhale gospodinje iz Društva gospodinj Videm, drugo mesto so os
vojile gospodinje iz Društva kmečkih žena Gornja Radgona, tretje 
mesto pa so si razdelili ostali tekmovalci, ki so po mnenju komisije 
skuhali prav tako odlične jedi.

Ekipa Društva gospodinj “Marta” iz Juršincev.

Na srečanju gospodinj ni manjkalo niti odličnih gibanic iz krušne peči 
in jedi z žara, ter po končanem tekmovanju tudi jedi iz “Prleškega 
piskra” za glasbeno popestritev pa so poskrbele Ljudske pevke iz 
Juršincev in Vitomarcev ter harmonikar Domen.

Predstavniki ekip v kuhanju ' 'Prleškegapiskra ” s tekinovalno komisijo, 
na podelitvi priznanj in nagrad.

SUF

Sveže gibanice iz krušne peči Ko se je začelo tekmovanje so imele vse ekipe polne roke dela.
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DAN DRŽAVNOSTI
Že Cankarje zapisal: »O domovina, ko te je bog ustvaril, te je bla
goslovil z obema rokama in rekel: Tod bodo živeli dobri ljudje. Veseli 
ljudje bodo živeli tod; pesem bo njihjezik in njih pesem bo vriskanje.« 
To je bila osrednja misel proslave ob dnevu državnosti, kije bila 24. 
6. 2014 ob 9. uri v večnamenski dvorani v Juršincih. Nastopili so 
učenci od 1. do 9. razreda. Z recitacijami in glasbenimi točkami so 
počastili dan državnosti s poudarkom na domoljubju in zavedanju, da 
smo del preteklosti, da so to, kar imamo, prigarali naši predhodniki, 
naša naloga pa je, da ohranimo našo preteklost in gradimo na temelj ih, 
ki sojih postavili naši predniki.
V drugem delu proslave so se učenci veselili prihajajočih počitnic. 

Navzoče sta pozdravila tudi župan občine Alojz Kaučič in ravnateljica 
šole Jelka Svenšek.
Proslavo sta pripravili učiteljici Lidija Ljubeč in Slavica Gerič.

DAN ŠOLE V JURŠINCIH: SEZIMO DO ZVEZD
V ponedeljek, 23.6.2014, smo v Juršincih praznovali dan šole. Pro
slavo smo poimenovali »Sezimo do zvezd«. Nastopale so »zvezdice 
in zvezde« naše šole in vrtca in nam predstavile delček svoje ustvar
jalnosti. Otroci Vrtca Juršinci in učenci OS Juršinci so pod vodstvom 
razrednikov in mentorjev pripravili in predstavili pevske, plesne in 
glasbene točke. Prireditev so povezovali učenci 8. razreda. Vezna 
beseda med spoznavanjem naših »vzhajajočih zvezdic« je tekla o 
zvezdah, kot nebesnih telesih in zvezdah v poeziji. Slišali smo veliko 
zanimivosti o zvezdah in z verzi slovenskih pesnikov »odpotovali« 
mednje. Med prireditvijo so učence in občinstvo nagovorili ravnatelji
ca Jelka Svenšek, župan Alojz Kaučič in podžupanja Dragica Toš 
Majcen. Slednja sta tudi podelila občinska priznanja učencem, ki so 
predstavljali občino Juršinci izven njenih meja. Posebna priznanja 
so prejeli devetošolci, ki so bili vsa leta odlični. Učitelj športa Stanko 
Podvršek je razglasil športnico šole, Janin Gomilšak iz 9. razreda . 
Prireditevje izzvenela v prijetnem druženju staršev, otrok in delavcev 
šole in vrtca ob zakuski, ki sojo z mentoricami in delavkami šolske 
kuhinje pripravili učenci 8. razreda.

Sabina Lenart, prof. nem.
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ŠOLSKA ŠPORTNA TEKMOVANJA 
V ŠOLSKEM LETU 2013/2014

Kot vsako leto je tudi letošnje šolsko leto bilo prežeto s številnimi 
športnimi tekmovanji. Na številnih so nastopili tudi učenci naše šole, 
vendar pa niso le tekmovali, ampak zelo uspešno prezentirali svojo 
šolo in občino, iz katere prihajajo, za kar so ob koncu šolskega leta iz 
rok podžupanje Dragice Toš Majcen in župana Alojza Kaučiča prejeli 
zaslužena priznanja.
V tem kronološkem zapisu so rezultati in kateri učenci sojih dosegli.

NOVEMBER - Medobčinsko tekmovanje v odbojki za učence 
1.1999
Markovci:JURŠINCI 2:0, VidermJURŠINCI 2:0, 
JURŠINCTCirkovce 2:1. Učenci Jakob Berlak, Rene Gomilšak,
A len Marin, Rok Koren, Aljaž Brest, Žan Lorenčič, Justin Novak in 
Marko Brest so osvojili 7. mesto.
Medobčinsko tekmovanje v nogometu za učence 1.1999
Majšperk: JURŠINCI1:1, JU RŠ INČI: Destrnik 3:1,
JURŠINCI: Hajdina 5:3, Markovci: JURŠINCI 4:2,
JURŠINCI: Kidričevo 1:3, Cirkulane-Zavrč: JURŠINCI 3:1 
8. mesto na tem tekmovanju so osvojili: Marko Brest, Rene 
Svenšek, Teo Kavaš, Rok Koren, Justin Novak, Kevin Toplak, Aljaž 
Brest, Mitja Roškar, Rene Gomilšak in Klemen Slodnjak.

DECEMBER - Medobčinsko prvenstvo v odbojki za učenke 1.1999
Cirkovce:JURŠINCI 0:2, JURŠINCLCirkulane 2:0, 
JURŠINCLVidem 1:2, Ljudski vrt:JURŠINCI 0:2, JURŠINCLBreg 
0:2, Kidričevo: JURŠINCI 0:2
Na tem tekmovanju so igrale. Urška Novak Kukovec, Amadea 
Meznarič, Urška Vučina, Špela Šegula, Julija Lajh, Ines Lebar, 
Patricija Erhatič, Sara Šori, Katja Frlež, Janin Gomilšak, Tina Mun
da, Laura Štebih, osvojile pa so 3. mesto.

JANUAR - Področno tekmovanje v namiznem tenisu: Jernej 
Toplak Masten 2. mesto
Medobčinsko tekmovanje v streljanju z zračno puško
Mlajše deklice: 1. mesto Sandra Kumer 165 krogov, 2. mesto Julija 
Lajh 145 krogov, 3. mesto Špela Perko 119 krogov.
Mlajši učenci 1. meto Mitja Vučina 157 krogov, 9. mesto Nejc Hor
vat 110 krogov, 12. mesto Nejc Rajšp 69 krogov. Ekipno so strelci 
zmagali.

FEBRUAR-Regijsko streljanje z zračno puško
2. mesto Lajh Julija 159 krogov, 4. mesto Sandra Kumer 154 
krogov, 5. meto Špela Perko 151 krogov. Ekipno so učenke osvojile
4. mesto, Mitja Vučina pas 151 krogi 16. mesto.

MAREC - Medobčinsko prvenstvo v judu
Niko Cilenšek - 66 kg 2. mesto, Tomi Milošič - 60 kg 1. mesto,
Jure Tomašič-30 kg 3. mesto, Luka Horvat-30kg5. mesto,
Evelin Munda -32 kg L mesto, Doroteja Kozar- 32 kg 2. mesto, 
Zoja Munda - 32 kg 3. mesto, Lana Roškar- 35 kg 2. mesto, Tian 
Gregurič - 34 kg 5. mesto, Mitja Vučina-50 kg 1. mesto. Vse ekip
no so naši učenci osvojili 4. mesto.

APRIL- Medobčinsko tekmovanje v krosu.
Učenke 1.2003: Evelin Munda 4. mesto. Učenci 1.2003: Joži 
Mohorič 5. mesto, Rene Gomzi 18. mesto. Učenke 1. 2002: Samanta 
Kajnih 8. mesto. Učenci 1.2002: Rene Gomilšak 8. mesto, Marko 
Brest 9. mesto. Učenke 1.2001: Amadea Meznarič 6. mesto. Učenci 
1. 2001: Rene Svenšek 3. mesto. Učenke 1.2000: Tinkara Kolarič

Novak 1. mesto, Tadeja Kokol 2. mesto. Učenke 1. 1999: Janin 
Gomilšak 1. mesto. Učenci 1. 1999: Tomi Milošič 11. mesto. 
Državno prvenstvo v streljanju z zračno puško: Sandra Kumer 3. 
mesto
Medobčinsko prvenstvo v odbojki za učenke 1.2001
JURŠINCLBreg 2:0, Hajdina:JURŠINCI 0:2, Cirkulane- 
Zavrč:JURŠINCI 0:2, Ljudski vrt:JURŠINCI 0:2,
JURŠINCI: Videm2:1. Učenke Urška Vučina, Urška Novak Kuko
vec, Špela Šegula, Amadea Meznarič, Petra Žnidarič, Eva Slodnjak, 
Julija Lajh in Špela Perko so osvojile naslov medobčinskih prvakinj.

MAJ — Področno tekmovanje v odbojki za učenke 1.2001 - re
zultati tekmovanj
Juršinci:Črešnjevec 2:0, Juršinci: Videm 2:1. S tem dosežkom so 
zgoraj navedene učenke osvojile še naslov področnih prvakinj. 
Medobčinsko prvenstvo v nogometu za učence 1.2003 - rezultati: 
JURŠINCLGorišnica 3:1, Destmik:JURŠlNCI 0:1,
JURŠINCLM arko vc i 1:3,0.Meglič:JURŠINCI 3:1.
4. mesto so si priigrali Anej Marušič, Nejc Gomzi, Joži Mohorič, 
Rene Gomzi, Domen Matjašič, Paskal Gomilšak in Aleš Rodošek. 
Medobčinsko prvenstvo v nogometu za učence 1.2001: 
JURŠINCLGorišnica 0:2, JURŠINCI: Videm 5:0, JURŠINCI: 
Ljudski vrt 2:3, Breg. JURŠINCI 1:3, Juršinci: Cirkovce 3:1, 
Kidričevo:Juršinci 2:2, Gorišnica:JURŠINCI 5:2, JURŠINCI: Ljud
ski vrt 1:5.
Barve šole so zastopali Gašper Matjašič, Valentin Kokol, Rene 
Svenšek, Teo Kavaš, Marko Roškar, Alen Marušič, Joži Mohorič in 
Rene Gomzi, osvojili pa so 4. mesto.
Medobčinsko prvenstvo v atletiki
Starejše učenke: Tadeja Kokol 1. m. tek na 300, Tinkara Kolarič 
Novak 3. m. tek na 1000 m, Janin Gomilšak 2. m. tek na 1000 m., 
Maja Teršek 1. m. suvanje krogle, Sara Šori 12. m. tek na 60 m., Ines 
Lebar 10. m. suvanje krogle.
Starejši učenci: Jakob Berlak 2. m. skok v daljino, Rok Koren 5. m. 
tek na 1000 m., Mitja Roškar 8. m. tek na 1000 m.,Tomi Milošič su
vanje krogle 7. m., Jan Zavec 10. m.
Mlajše učenke; Samanta Kajnih 1. m. skok v daljino, Amadea 
Meznarič 2. m. tek na 300 m., Julija Mohorič 3. m. skok v daljino, 
Eva Slodnjak 5. m. skok v višino, Evelin Munda 16. m. tek na 600 m; 
Mlajši učenci: Rene Gomilšak 2. m. tek na 300 m., Rene Svenšek
3. m. tek na 600 m., Rene Gomzi 27. m. tek na 600 m., Joži Mohorič 
17. m tek na 60 m., Štafeta učenk 4X100 m. 3. m. (Sara Šori, 
Amadea Meznarič, Samanta Kajnih, Tadeja Kokol).
Področno prvenstvo v atletiki:
Rene Gomilšak 4. m. tek na 300 m (47.32 s), Rene Svenšek 5. m. 
tek na 600 m (1.48.85 s), Samanta Kajnih 2. m. skok v daljino (4.60 
cm šolski rekord), Julija Mohorič 4. m. skok v daljino (4.35 cm), 
Amadea Meznarič 3. m. tek na 300 m, (49.34 s), Jakob Berlak skok 
v daljino 8. m. (5.23 cm), Rok Koren tek na 1000 m (3.08.77 s), Ta
deja Kokol 1. m. tek na 300 m (46.88 s),Maja Teršek suvanje krogle
4. m. (9.02 cm, šolski rekord), Tinkara Kolarič Novak 5. m. (3.50.93 s).

JUNIJ - Državno prvenstvo v judu: Niko Cilenšek 3. m. +81 kg, 
Samanta Kajnih 17. m. skok v daljino (4.50 cm).
Skupaj je na vseh tekmovanjih nastopilo 116 učenk in učencev, naša 
šola pa je bila organizator dvanajstih športnih tekmovanj.

Vsem športnikom za udeležbo in dosežke iskreno čestitamo.
Stanko Podvršek, učitelj športa
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DRŽAVNO ČEBELARSKO TEKMOVANJE
V soboto, 10. 5. 2014, je potekalo 37. državno tekmovanje mladih 
čebelarjev v Velikih Laščah. Naša šola se je tekmovanja udeležila 
z učenci čebelarskega krožka Osnovne šole Juršinci, ki so med 470 
učenci - tekmovalci dosegli odlične rezultate.

Srebrno priznanje sta prejeli Ema Tancoš in Mihaela Lajh, ravno tako 
sta dosegli srebrno priznanje Petra Gabrovec in Anja Čuš.

Tekmovanje za vse težavnostne stopnje je potekalo v pisni obliki iz 
dveh tematskih sklopov: teoretično znanje s področja čebelarstva 
ter prepoznavanje medovitih rastlin. Vprašanja so bila sestavljena 
na podlagi učbenika Marije Mlaker z naslovom Čebela se predstavi 
(2011). Tematski sklop vprašanj o prepoznavanju medovitih rastlin 
je letos obsegal:
1. prikaz vzorca rastline v učilnici ter na vzorec vezana izbirna 
vprašanja;
2. gradivo z mednarodnega tekmovanja mladih čebelarjev.

Vsem iskrene čestitke.
Mentor čebelarskega krožka, Damjan Šimenko

SOLA V NARAVI: BASKA NA OTOKU KRKU
Učenke in učenci4. in 5. razreda 
OS Juršinci smo vso šolsko leto 
že nestrpno pričakovali 16. jun
ij 2014. Zakaj? To je bil namreč 
dan, ko smo odpotovali v šolo 
v naravi za pet dni. Naša pot se 
je začela zgodaj zjutraj, v Baško 
na otoku Krku pa smo prispeli 
ravno v času kosila. Z nami so 
potovali učenci OŠ Miklavž pri 
Ormožu in imeli smo dovolj 
časa, da smo se spoprijateljili.
Čeprav je pot bila dolga, nam 
ni bilo dolgčas, saj smo veselo 
klepetali, kartali in poslušali 
glasbo. V Baški smo se nasta
nili v Otroškem počitniškem 
domu Murska Sobota. Sobe so 
bile preproste, a smo se v njih 
prav dobro počutili.
V Baški smo počeli veliko zani
mivih stvari: hodili smo na dolge sprehode, igrali nogomet in odbojko 
na igrišču, na žalost pa smo se nekaj čas preživeli tudi v učilnici, kjer 
smo pisali dnevnike in pismo domov (ki je prispelo, ko smo že dolgo 
bili doma). Kopali smo se v ogrevani vodi, saj je bilo morje premr
zlo za predolgo čofotanje v njem, tako da smo se lahko v njem le na 
hitro namočili. V Baški so imeli tudi tržnico, kjer smo si lahko kupili 
spominke zase ali za domače.
Zanimiva je bila ekskurzija z ladjo. Bili smo navdušeni nad pogle
dom na prelep otok Krk. Všeč nam je bil tudi ogled akvarija v bližini 
naše nastanitve. Mimo nas so plavale velike, majhne, pa tudi nekoliko 
čudne ribe, ki živijo globoko v morju in jih lahko opazujemo le v 
akvariju. Čisto od blizu smo videli tudi velike rake: jastoge, raroge, 
rakovice, prav tako tudi hobotnice, presenetil pa nas je mladič mor
skega psa.

Všeč nam je bilo, da smo se zvečer lahko v posteljah še pogovarjali 
in prav nejevoljni smo bili, ko so nam učitelji povedali, daje čas za 
spanje. Vendar smo se morali spočiti in pripraviti na doživetja nasled
njega dne.
Ne smemo pozabiti na naše spremljevalce, na učitelje, ki so ves čas 
bivanja pazili na nas. To sta bili razredničarki obeh razredov, Lidija 
Kunčnik in Marija Popovič, pridružila pa sta se nam še učitelj Branko 
Horvat in učiteljica plavanja. V imenu obeh razredov se zahvaljujem 
za njihovo potrpežljivost, skrb in da so nas sploh upali peljati tako 
daleč.
V petek, na zadnji dan šole v naravi, smo se vsi s povešenimi glavami 
odpravili proti domu, v spominu pa nam bodo za vse življenje ostali 
skupni morski doživljaji na otoku Krku.

Žan Šoštarič, učenec 5. razreda
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ČEBELARSKI KROŽEK
Učenci, ki obiskujemo čebelarski krožek, smo obiskali čebelarski 
muzej v Gabrniku. Najprej smo si ogledali medovite rastline. Ogle
dali smo si tako nakladne kot AZ panje. Videli smo točilnico medu 
in čebelnjak. Nato smo odšli v muzej in se pogovarjali o življenju 
čebel nekoč. Videli smo različne sovražnike čebel, različne panje in 
pripomočke za čebelarjenje, ki sojih uporabljali čebelarji v pretek
losti.
Nato smo poskušali različne vrste medu, cvetni prah in druge čebelje 
pridelke. Za na konec pa smo se posladkali z odličnimi medenjaki. 
Bilo je zanimivo in lepo.

Učenci čebelarskega krožka Juršinci

VXEBELAimMUŽ

s

TOČENJE ŠOLSKEGA MEDU
V Juršincihob šoli in vrtcu, kjerjepostavljen šolski čebelnjak, 
smo v mesecu juniju točili med iz dveh čebeljih panjev.
Pri točenju sta nam pomagala čebelarja iz Čebelarskega 
društva Juršinci Lojz Horvat in Franc Križan. Med prido
bivamo s točenjem. Medene sate položimo v centrifugalno 
točilo. Takoj po točenju iz medu s precejanjem odstranimo 
delce voska in ostale tujke. Med potem še čistimo nekaj dni, 
ko se umiri in zbistri. Med nato skladiščimo v higiensko 
urejenih prostorih v primerni embalaži. V primeru, da med 
kasneje kristalizira, ga lahko utekočinimo pri temperaturi do 
400 C.
Zelo pomembno pri tem veselem čebelarskem opravilu 
- postopkih jemanja medenih satov iz panjev, odkrivanja 
medenih satov in točenja mora čebelar upoštevati smernice 
dobre čebelarske prakse in vzdrževati maksimalno higieno 
tako prostora, kot orodja in posod ter mora skrbeti tudi za 
osebno higieno.
Vsak čebelarje vesel in zadovoljen, ko ga čebele nagradijo 
za njegov trud z medom. Pašni viri so v Juršincih so dobri, 
vendar letos nam narava ni naklonjena saj je veliko dežja in 
čebele žal ne morejo nabirati medu, tako kot bi si to želele 
one in mi. Letos je čebelarska bera slabša.
»Šolski« med smo shranili v steklene kozarce v šolsko 

kuhinjo, ki pa ga potem porabimo za šolsko malico.
Naj medi!

Čebelarski krožek Juršinci

F
W , M

I

........ ‘J1

Čebelarsko društvo Juršinci naproša vse sadjarje in ostale, da v času 
cvetenja za zatiranje bolezni in škodljivcev v nasadih uporabljate okolju 
prijazna škropiva. Škropite v pozno popoldanskem času. V tem primeru 
bodo drevje in druge cvetoče rastline dobro oprašene, prav tako pa ne 
bo prihajalo do zastrupitev.

_ -,/Uršincx
Hvala za sodelovanje,

Čebelarsko društvo Juršinci
Al 1
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Lovci
Lovska disciplinska komisija obravnava kmeta.
“Zakaj ste ubili zajca, če pa niste član naše lovske družine?”
“Zato ker je jedel moje zelje, čeprav ni član moje družine.

Zdravniki
Mladi zdravnik je po pomoti pacientu, kije imel hudo drisko, 
namesto zdravila za zaprtje predpisal pomirjevala.
Ko j e pacient naslednjič prišel k njemu, ga zdravnik povpraša: 
Kako kaj driska, ali gre na bolje?
Pacient: Ja, gospod doktor veste seijem še vedno kot vidra, ampak 
sekiram se pa prav nič več.

VABILO
Postavitev klopotcev je prastari slovenjegoriški simbol 

prihajajoče jeseni, trgatve in dobre volje, ki ga bomo proslavili 
tudi v Hlaponcih.

Vabimo vas, da se nam pridružite na
POSTAVITVI KLOPOTCA,

ki bo v soboto, 16.8.2014, ob 16.00 pred vaškim 
domom v Hlaponcih.

Postavitev klopotca je namenjena predvsem druženju vaščanov 
in obiskovalcev iz bližnje in širše okolice.

Za pijačo, jedačo in zabavo bomo poskrbeli. 
Vljudno vabljeni!

Kulturno društvo Hlaponci, Vaški odbor Hlaponci

Policaji
Moški srednjih let si kupi novega Porscheja in se odpelje na prvo 
vožnjo. Najprej previdno pritisne na plin in brzinomer takoj pokaže 
160 km/h. To je pravi užitek, pomisli in doda še malo plina. Naenkrat 
pa v ogledalu zagleda modro policijsko luč. Saj me ne morejo ujeti, 
pomisli in pritisne do 260 km/h. Potem pa si reče: “Ali nisi malo 
prestar za take štose?” Zmanjša hitrost in ob cesti počaka policijo. 
Policaj počasi pride do avta in po pregledu dokumentov reče: 
“Gospod, služba se mi konča čez pet minut. Ne bom vas kaznoval, 
če mi poveste en pameten razlog, zakaj ste hoteli pobegniti?” Voznik 
Porscheja ga začudeno pogleda in reče: “Moja žena je prejšnji teden 
pobegnila s policajem, pa sem mislil, da mi jo hočete vrniti!” “Hvala 
lepa in srečno pot”, odvrne policaj, mu vrne dokumente in odide.

Gorenjci
Ata Gorenjec zjutraj oznani otrokom: »Kdor hoče zajtrk, ga dobi. 
Kdor ne je, dobi evro.«
»Hočemo evro!« so soglasni otroci.
Opoldne pove ata Gorenjec: »Kdor hoče kosilo, naj gaje. Kdor ga 
noče, dobi evro.«
»Hočemo evro!« so enotni otroci.
Zvečer ata Gorenjec razglasi: »Kdor hoče večerjo, plača dva evra.«

Štajerci
Kako Stajere v Pekingu vpraša za gostilno?:
“Ki sank čuj?”

ZBIRANJE ZAMAŠKOV
Že nekaj let traja vseslovenska akcija zbiranja plastičnih zamaškov 
v humanitarne namene. S prodajo in predelavo le teh zbiramo sred
stva za osebe, ki so potrebne širše pomoči, predvsem za otroke, ki 
jim je življenje kakor koli namenilo drugačno usodo. Na Ptuju in 
širši njegovi okolici, tudi v Juršincih. Sem Ignac Habjanič in zbiram 
zamaške od leta 2010. V Juršincih mi pomagajo zbirati zamaške v 
OŠ Juršinci in vrtcu, tudi člani ribiškega društva Juršinci.
Torej občani Juršincev naprošeni in vabljeni ste, da se akciji zbiranja 
zamaškov pridružite. Gotovo ni nobenega gospodinjstva, ki mu ne 
bi tako ali drugače ostal odpadek plastični zamašek. Ne vrzite ga v 
smeti, kajti nekomu ki je pomoči potreben, lahko pomaga, Vas pa 
materialno nič ne obremeni. Zbirajo se plastični zamaški, pokrovčki 
od vseh vrst osvežilnih pijač, mleka in mlečnih izdelkov, tekočih 
pralnih sredstev šamponov, dezodorantov in zdravil, nikakor pa ne 
kovinski zamaški.
Pri akciji zbiranja sodelujejo vse osnovne šole in vrtci ptujske občine,

okoliške občine, večina gostinskih lokalov na Ptuju in v okolici, ve
liko društev in ustanov ter veliko posameznikov.
Z razumevanjem Slovenski železnic in g. Iztoka Pratneija je do
bil prostore oziroma možnost skladiščenja zamaškov na tovorni 
železniški postaji v Ptuju. Tu se zamaški skladiščijo do odvoza, ki 
ga opravi Slovenska vojska ter jih odpelje na reciklažo v Žerjav v 
Črno na Koroškem. Kljub svoji skromnosti bi se rad pohvalil, da 
je letos imel en odvoz zadnjega januarja 2400 kg in drugi odvoz 10 
junija 2860 kg. Za uspešnost akcije je zaslužno tudi velika medijska 
podpora lokalnih medijev, ki spremljajo od voz in s tem obveščajo o 
uspešnosti akcije in istočasno ozaveščajo in osveščajo svoje občane, 
naj zamaške ne mečejo v smeti. Upam, da smo vas prepričali, da 
zamaškov ne boste metali v smeti, ampak jih boste zbirali in shran
jevali. Nikoli ne vemo, kdaj bomo sami potrebovali pomoč. Za do
datne infonnacije me pokličite na telefonsko številko 040 246 664.

Ignac Habjanič
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Anton Kokol
mojster

GSM: 041 246 213

Popravilo, montaža, prodaja in 
dobava rezervnih delov 

delovnih strojev in naprav.
Prodaja obnovljenih in rabljenih 
strojev in naprav: motorne žage, 

kosilnice, kosilnice z nitko, 
škropilnice, motokultivatorji... 

Nudimo nadomestne dele in vse vrste olja. 
Prodaja novih in rabljenih kosilnic 

ter ostalih strojev.
Pooblaščeni serviser za Stihi, Husqwarna, 

MTD, Kavvasaki, Ryobi, Homelite.

Vidovič Brigita s.p.
Kukava 31,2256 Juršinci

Da vam bomo še bližje, smo odprli vrata 
nove pisarne v Juršincih 3 b, v pritličju 

občinske stavbe Juršinci.

V pisarni vas pričakujeta zavarovalna 
zastopnika Sonja in Dušan 

Kukovec, ki vam bosta strokovno 
svetovala pri izbiri zavarovanj.

Na voljo smo vam:
od ponedeljka do petka med 8.30 in 11.00, 

v sredo med 14.00 in 16.30.

Kontakt:
041/484 646 (Dušan) in 

041/494 943 (Sonja) 
ali

sonja.kukovec@zav-mb.si in 
dusan.kukovec@zav-mb.si.

Za vas bomo poskrbeli z 
zavarovanjem po vaši meri.

AVT0KLEPARSTV0 - čiščenje avtomobilov
BRANKO RAKUŠA S.P. - poliranje
mm 26, - menjava Vetrobranskih stekel

2256 JURŠINCI - zaščita podvozja

m.: 041438-405 - restavriranje oldtimerjeV
DELA OPRAVLJAMO TUDI PO ZAPISNIKU KATEREKOLI ZAVAROVALNICE!

VAM PONUJA:
• šolske potrebščine,
• gospodinjske pripomočke,
• lončene izdelke ter izdelke iz lesa,
• ročno izdelan nakit, slike,
• igrače, spominke in darila,
• sveče, voščilnice,
• poslikave kozarcev, kozarce za gostince,
• aranžiranje...

Valerija Pinterič s.p.
Juršinci 9a, 2256 Juršinci 
Tel: 031 213 343

Odpiralni čas:
Pon - pet: 8.00- 16.00 
Sob: 8.00-12.00

ELEKTROINSTALACIJE in MERITVE

Rot vin Ste, JeriHnci
Tel/Ftu: 02/75« 1411, GSRfc #41/452 440,041/447110

Naše usluge in storitve:
- elektroinstalacije jaki in šibki tok;
- instalacije alarmnih sistemov;
- strelo vodne instalacije;
- instalacije centralnih sesalnih sistemov;
- varčna razsvetljava;
- meritve elektro in strelovod instalacij;
- produkti za široko potrošnjo;
- najem travnatega igrišča v Gabmiku;
- najem prostora za piknik v Gabmiku 
(nogomet, odbojka na mivki...).

Postoi/na enota KUKI DOM 
SUPER MESTO tel: 02/71(8 19 10

MIZARSKI SERI/IS Kukovec Franc s.p.

^VZERSrp

; KLfTvnnjn

Klavdija PJIILER s.p. 
02 758 21 51
Delovni čas: 

pon, tor 08 - 15 
sre, čet 12-18 

pet 10-18 
sob 07-12

d:o. o.
VULKANIZERSTVO IN AVTOSERVISI IRITVE

njunim IVAN ŽAJDELA
Juršinci 1, 2256 JURŠINCI

Tel.: delavnica: 02/758-1211, GSM: 041/758 673

STEKLARSTVO
Svenšek ___
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HORVAT
www.gzd-horvat.si 

GSM: 041 563 478

- keramičarstvo 
- kompletna sanacija kopalnic

Robert HORVAT s.p. Juršinci 20, 2256 Juršinci

GRADBENA TRGOVINA
HRGA

d.o.o.
DOSTAVA-RAZKLADI

Ignac HRGA
direktor

Gabrnik28,2256 Juršinci 
Tel.: 02/758-04-21, faks: 02/758-04-20

Sobota, 12.7.2014 Gasilsko tekmovanje za pokal Občine Juršinci
Petek, 01.8.2014 
igrišče Juršinci ob 19.00 Tekma v malem nogometu med vasmi 

za pokal Občine Juršinci
Sobota, 02.8.2014 
strelišče Mostje

Streljanje na glinaste golobe 
za pokal Občine Juršinci

ribnik v Juršincih ob 07.00 Tekmovanje v športnem ribolovu 
za pokal Občine Juršinci - veterani

ribnik v Juršincih ob 14.00 Tekmovanje v športnem ribolovu 
za pokal Občine Juršinci - člani

Nedelja, 03.8.2014 
ribnik v Juršincih ob 14.00 Tekmovanje v športnem ribolovu 

za pokal Občine Juršinci - ekipno
igrišče Juršinci ob 15.00 Turnir v odbojki za pokal Občine Juršinci
Zbirališče: igrišče 
v Juršincih ob 10.00 Kolesarjenje po Občini Juršinci

Četrtek, 07.8.2014 
šotor v Juršincih ob 18.00 Tekmovanje v pikadu, namiznem tenisu in 

ročnem nogometu za pokal Občine Juršinci
Petek, 08.8.2014 ob 19.00 NOČ POD TOPOLI - veselica
šotor v Juršincih z ansamblom Pop Design in DJ-i
Sobota, 09.8.2014 
Juršinci, sejna soba 
občine Juršinci

ob 17.00 Slavnostna seja občinskega sveta
Občine Juršinci

OSREDNJA OBČINSKA PROSLAVA
Kulturni center 
Juršinci ob 18.00 Po osrednji proslavi: odprtje razstav Društva 

gospodinj »Marta« Juršinci, ter slikarske 
razstave Klementine Erhatič iz Zagorcev

Puhov muzej v 
Sakušaku ob 10.00

Srečanje članov Društva rojaka Janeza Puha 
- vožnja s starodobnimi vozili po območju
Občine Juršinci

šotor v Juršincih ob 14.00 Srečanje gasilk Podravske regije - igra 
ansambel SMILE BAND

šotor v Juršincih ob 19.00 NOČ POD TOPOLI - veselica z ansamblom
DONAČKA

Nedelja, 10.8.2014 
Juršinci ob 10.30

Farno žegnanje pri Sv. Lovrencu Juršinci 
- maša in blagoslov novih pridobitev v 
župniji - župnik Dušan Todorovič. Po maši 
pogostitev vseh prisotnih pred cerkvijo

KLJUČAVNIČARSTVO 
Roman Matjašič s.p.

<MR Sakušak 1/a, 2256 Juršinci

www.matjasic.si
kmr@matjasic.si

T: 02 7546033 
M: 041 890535

Na ANTOLIČEVI 
KMETIJI

ponujamo sveže 
kravje mleko ter 
domače mlačne 

izdelke iz 
polnovrednega in 

pasteriziranega mleka:

• DOMAČI JOGURT - NAVADNI
• DOMAČI SADNI JOGURT 

z dodatkom sadne BIO baze
•NEPASIRANA SKUTA 
•KISLA SMETANA
• MLADI SIR Z ZELIŠČI ALI BREZ 
(odličen tudi za žar).

KMETIJA IVANA IN ROMANE HRGA
Kontakt: 02 754 60 43 ali 041 802 261 ali 

kmetija.hrga@gmail.com

VARTIS
-varnostni in požarni inženiring

Janez Čuček, s.p.
Podvinci 59a 
2250 Ptuj

Nudimo naslednje storitve:
• varnostni inženiring ( ocene tveganja, 
usposabljanje, pregled delovne opreme, 
meritve toplotnega okolja, osvetljenosti 
in meritve notranjega hrupa), meritve 
el. instalacij in strelovodov,
• kompletne storitve iz požarne varnosti,
• storitve koordinatorja za varnost in 
zdravje pri delu na gradbiščih,
• svetovalec za ADR (prevoz nevarnih 
snovi),
• varnostni svetovalec za kemikalije,

Novost:
• najem gradbenih odrov (tipski in 
klasični),
• najem in postavitev gradbenih odrov,
• najem tovornega vozila do 3,5t,

Vse informacije na tel: 031 332 238 
in E-mail: vartis@teleing.com


